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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.36.2018-2023 

Protokół nr XXXVI/2021 

XXXVI Sesja Rady Gminy w dniu 18 sierpnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 18 sierpnia 2021 r. o godz. 17:00, a zakończono o godz. 18:16                 

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Tomasz Grabowski 

4. Jerzy Grześkowiak 

5. Jolanta Jóźwiak 

6. Kamila Kołacka 

7. Ewaryst Pankowski 

8. Marek Stroiwąs 

9. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni 

1. Katarzyna Gomułkiewicz 

2. Paweł Kurpik 

3. Zbigniew Łyszczarz 

4. Michał Marciniak 

5. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Dzień dobry Państwu otwieram XXXVI sesję 

Rady Gminy Zaniemyśl na wstępie bardzo serdecznie witam Państwa, Panie i Panów radnych, Wójt 

Gminy Zaniemyśl Panią Justynę Dąbrowską, Sekretarz Gminy Panią Martę Tomys, witam Panią 

Radcę Prawną Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, witam Panią Skarbnik Gminy Agnieszkę 
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Scheffler i witam kierowników jednostek organizacyjnych, witam Państwa sołtysów, Panie i Panów 

sołtysów, do Rady Gminy wpłynął wniosek Pani Wójt o zwołanie sesji związany z koniecznością 

podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021, w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej, planu Komisji Rewizyjnej oraz uchwał w zakresie 

gospodarowania mieniem gminnym, wnoszę by sesja Rady Gminy Zaniemyśl odbyła się według 

porządku obrad stanowiącego załącznik do niniejszego wniosku, zgodnie z artykułem 20 ustęp                    

1 ustawy o samorządzie gminnym przekazuję projekty uchwał zamieszczonych w punkcie                              

6 porządku obrad, pozwolę teraz przeczytać porządek obrad, 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego ograniczonego 

nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl; 

2) wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl; 

3) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021; 

4) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

5) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, na podstawie listy obecności i radnych na sali 

stwierdzam, że w obradach uczestniczy 9 radnych co stanowi większość wystarczającą do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przejdziemy teraz do punktu trzeciego, informacje Wójta 

Gminy z działalności międzysesyjnej, poproszę Panią Justynę Dąbrowską 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Dzień dobry Państwu, postaram się w miarę sprawnie 

przekazać informacje aczkolwiek w Urzędzie Gminy bardzo wiele się dzieje i może zacznę od 

spraw budżetowych, w okresie międzysesyjnym zostały wydane dwa zarządzenia zmieniające 
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budżet na 2021 rok, 2 lipca, gdzie zostały przeniesione wydatki między rozdziałami na naprawę 

promu kursującego na wyspę Edwarda kwota 22 tysiące i dodatkowo po stronie dochodów                               

i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, o których poinformował Wojewoda 

Wielkopolski na zadanie realizowane przez OPS, opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za 

osoby pobierające niektóre ze świadczeń z Pomocy Społecznej kwota 175 zł, 22 lipca dokonano 

przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami na cel zatrudnienia na ORLIK-u                              

w zwiększonym wymiarze osoby na stanowisko gospodarza obiektu kwota 11.058 zł i 63 gr, 

dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmianę w dotacjach celowych,                            

o których poinformował Wojewoda Wielkopolski na zadania realizowane przez OPS wypłata 

zryczałtowanych dodatków energetycznych dla odbiorców wrażliwych energii elektrycznej oraz na 

koszty obsługi tego zadania kwota 10 zł, opłacenie składki na ubezpieczenie zdrowotne za osoby 

pobierające niektóre świadczenia rodzinne oraz zasiłek dla opiekuna na podstawie ustawy                            

o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych kwota 3.958 zł, 

pozwolicie Państwo, że ja może już nie będę tych wszystkich zarządzeń, które zostały 

wprowadzone między czerwcem a sierpniem tak dokładnie czytała, to jest dokładnie                                   

32 zarządzenia, są to zarządzenia te, które czytałam zmieniające budżet, dotyczące procedury 

zarządczej, która jest prowadzona w Urzędzie Gminy Zaniemyśl i w jednostkach podległych, 

powołania komisji do spraw kontroli wyspy Edwarda, komisji stypendialnych, komisji 

przetargowej, komisji dla konkursów ofert na realizację zadań w zakresie ekologii i ochrony 

zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego, regulujących gospodarkę finansową czy 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do wydzierżawienia tak, że tych zarządzeń było 32, dzisiaj 

jest kolejne zarządzenie, myślę, że można je bez problemu znaleźć na stronie internetowej i się                             

z nimi wszystkimi dokładnie zapoznać, jeżeli chodzi o tutaj nasze sprawy sołeckie to 11 sierpnia 

odbyły się wybory sołtysa Sołectwa Czarnotki, jednogłośnie sołtysem został wybrany Pan Grzegorz 

Grala, Panie sołtysie jeszcze raz gratuluję i życzę wszystkiego najlepszego, realizacji planów, 

zamierzeń i oczywiście bardzo dobrej współpracy, tutaj jeszcze tylko taka informacja, że Starostwo 

Powiatowe w Środzie Wielkopolskiej przekazało do Urzędu Gminy 540 sztuk kwartalnika 

Wojewody Wielkopolskiego "Czas Wielkopolski" numer 1/2021 i każde, każde Sołectwo otrzyma 

po 30 sztuk, po 30 sztuk do dystrybucji na terenie Sołectwa, sołtysi, którzy są dzisiaj na sesji 

oczywiście już je otrzymali, pozostali sołtysi mogą je odebrać w Urzędzie Gminy, 16 sierpnia 

odbyło się takie robocze spotkanie sołtysów, radnych i pracowników Urzędu Gminy dotyczące 

formularzy czy protokołów, które są używane podczas, podczas zebrań sołeckich, dyskutowano jak 

je ulepszyć tak, że pewne rozwiązania zostały wprowadzone i o nich porozmawiamy sobie 23 

sierpnia o godzinie 17:00 w sali GOK, fundusz sołecki tak, że jeszcze raz zapraszam Panie i Panów 

sołtysów na to spotkanie, jest już ustalony kalendarz spotkań dotyczących zebrań Sołeckich i może 

tak szybciutko tylko powiem rozpoczyna Zaniemyśl - 27 sierpnia o godzinie 18:00 tutaj w sali 
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GOK, następnie 2 września mamy Polesie u sołtysa o godzinie 18:00, 3 - go Zwola świetlica 

wiejska o 19:00, 7 - go Jaszkowo świetlica wiejska 19:00, Mądre świetlica wiejska 19:00, 9 - tego 

Pigłowice szkoła 18:00, 10 - tego Łękno BUKACIK na 18:00, 13 - tego Jeziory Wielkie 

Hydrofornia 18:00, 14 - tego Winna u sołtysa o 19:00, 15 - tego Śnieciska szkoła o 19:00, 16 - tego 

Polwica świetlica wiejska o 19:00, 17 - tego Kępa Wielka świetlica wiejska o 19:00, 21 - go Płaczki 

u sołtysa również na 19:00 i 22 - go mamy dwa zebrania Brzostek świetlica wiejska Czarnotki                     

o 17:30 i Czarnotki świetlica wiejska o 19:00, 23 - go Luboniec u sołtysa na 19:00, 24 - go 

Lubonieczek świetlica wiejska 18:00, 28 - go Bożydar u sołtysa na 16:30, to wszystkie Sołectwa już 

z rozpisanym kalendarzem, ten kalendarz również będzie na stronie internetowej tak, że będzie 

można sobie zawsze sprawdzić, jeżeli chodzi o promocję i współpracę z organizacjami 

pozarządowymi to w dniu 12 lipca zostały ogłoszone dwa konkursy ofert na, w zakresie ekologii                    

i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego oraz kultury, sztuki, ochrony dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego, to są konkursy przeprowadzone w oparciu o uchwalony przez 

Radę Gminy Zaniemyśl roczny Program współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami na 2021 rok, do powyższych konkursów zostały ogłoszone nabory na kandydatów do 

komisji konkursowych oraz na każdy z konkursów wpłynęła jedna oferta, jednak komisja 

konkursowa w wyniku przeprowadzonej w pierwszej kolejności oceny formalnej odrzuciła obydwie 

oferty, z tego co jest mi wiadome nie spełniały po prostu wymogów formalnych, merytorycznie to 

były dobre projekty, myślę, że jeżeli będzie powtórzony ten konkurs, jeżeli zostaną uzupełnione te 

wymogi formalne nie będzie stało nic na przeszkodzie, żeby, żeby je dobrze ocenić, do 30 września 

bieżącego roku trwa Narodowy Spis Powszechny, przypominamy, że udział w nim jest 

obowiązkowy, w Urzędzie Gminy Zaniemyśl znajduje się Gminny Punkt Spisowy, z którego można 

skorzystać i dokonać spisu, zachęcamy do korzystania w godzinach pracy urzędu, na dole                           

w Urzędzie Stanu Cywilnego można przyjść zawsze codziennie spisać się od godziny 7:00 do 

15:00, w poniedziałki od 8:00 do 16:00, na dzień dzisiejszy poziom spisu w naszej Gminie wynosi 

46,69% czyli nie osiągnęliśmy jeszcze połowy, przypominam również o trwającej akcji szczepień 

przeciw COVID -19, w naszej Gminie w Przychodni Proximus odbywają się szczepienia, osoby 

niezaszczepione zachęcamy do rejestracji, a osobom z obiektywnymi trudnościami w dotarciu do 

punktu szczepień oferujemy pomoc, wszelkich informacji udziela koordynator do spraw szczepień 

pod numerem telefonu 666 382 294, na dzień dzisiejszy nasza Gmina klasyfikuje się na drugim 

miejscu na tle Powiatu Średzkiego z wynikiem 49,8% w pełni zaszczepionych osób, w rankingu 

ogólnopolskim daje nam to 283 miejsce, wypisałam sobie jak wygląda ta statystyka jeżeli chodzi                  

o roczniki zaszczepione to w przedziale 12 do 19 lat mamy 222 osoby zaszczepione, 20 do 30 - 943 

osoby , 40 do 59 - 1280, 60 do 69 - 656 osób i 70 plus to 554 osoby, zaszczepionych jedną dawką 

jest 52,6% czyli troszeczkę lepiej, przekroczyliśmy tą magiczną pięćdziesiątkę i to jest 3655 osób                   

i tak jak powiedziałam jesteśmy na drugim miejscu, Środa Wielkopolska ma 53,8% w pełni 
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zaszczepionych osób czyli o cztery, cztery punkty procentowe wyżej niż my, jeżeli chodzi                             

o informację w zakresie rolnictwa, gospodarki gruntami i ochrony przyrody to przede wszystkim 

tutaj są zarządzenia dotyczące ustalenia czynszu za wynajem lub dzierżawę oraz, oraz zarządzenie 

w sprawie powołania komisji czy wydzierżawienia gruntów, gruntów rolnych i w dniu 13, to jest 

takie ogłoszenie, które pewnie warto powiedzieć, że w dniu 13 sierpnia ukazało się ogłoszenie                      

o przetargu ustnym na dzierżawę nieruchomości rolnych w miejscowości Czarnotki i Luboniec, 

tego samego dnia również ukazało się ogłoszenie o przetargu ustnym na dzierżawę nieruchomości 

rolnych w miejscowości Zwola i Mądre, również z tymi przetargami można się zapoznać na stronie 

internetowej, również są wywieszone w Urzędzie Gminy i zachęcamy do wzięcia udziału w tych 

przetargach, które odbędą się w dniach 14 i 15 września 2021 roku, przypominamy naszym 

rolnikom o możliwości składania wniosków o zwrot części podatku akcyzowego od ceny paliwa 

rolniczego zakupionego w 2021 roku, od 30 lipca trwają prace pielęgnacyjne w parku                            

w Śnieciskach, jest to zabytkowy park i to są prace porządkowe, wykonywane są zgodnie                     

z uzyskanym przez Gminę Zaniemyśl pozwoleniem wydanym przez Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków w Poznaniu i polegają one na oczyszczeniu parku z samosiejek drzew i krzewów nie 

stanowiących wartości zabytkowej głównie klonów, robinii akacjowej i bzu czarnego, wszystkie te 

prace wykonane są w związku z planowaną rewaloryzacją parku i potrwają pewnie jeszcze do 

końca tego tygodnia, Gmina Zaniemyśl wystąpiła z kilkoma wnioskami do Konserwatora 

Zabytków, między innymi również o wycinkę drzew w zabytkowym, uschniętych drzew,                       

w zabytkowym parku w Łęknie tak, żeby te prace porządkowe były jeszcze przeprowadzone                        

w sierpniu, żeby dzieci, które będą wracały, wracały do, do szkoły od września czuły się 

bezpiecznie, żeby nic z tymi suchymi drzewami się nie stało i teraz bardzo chciałabym 

podziękować mieszkańcom Śniecisk za posprzątanie parku w Śnieciskach, Panie sołtysie, Panie 

radny bardzo dziękuję za zaangażowanie, za to, że poderwaliście mieszkańców i ten park po                         

20 latach został posprzątany ze wszystkiego, z całego szkła, plastiku i innych rzeczy, które zalegały 

tam od wielu, wielu lat, czy, w dniu, jeszcze dodatkowo, w dniu 4 sierpnia została powołana 

komisja do spraw kontroli wyspy Edwarda i komisja przeprowadziła kontrolę używania przedmiotu 

umowy i można powiedzieć, że dzierżawca wywiązuje się ze wszystkich postanowień zawartych                

w umowie, oprócz tego też komisja również miała na celu zweryfikowanie tego jak wygląda to                        

w naturze, jak wygląda cała wyspa i wszystkie jej obiekty, protokół już został, protokół                                

z dzierżawcą został już podpisany i tylko przypomnę, że aktualny dzierżawca ma podpisaną umowę 

do końca października tego roku, jeżeli chodzi o referat infrastruktury to tutaj dzieją się następujące 

rzeczy, w związku ze składanymi wnioskami i do Polskiego Ładu, i do Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg zostały zaktualizowane kosztorysy między innymi - rewitalizacji plaży nad jeziorem 

Raczyńskim , budowy ulicy Morelowej i Wiśniowej, ulicy Spacerowej w Zwoli i drogi gminnej 

ulicy Kórnickiej w Śnieciskach, złożono wniosek do Programu Rządowego Polski Ład na 
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dofinansowanie zadania budowa oczyszczalni ścieków z punktem selektywnej zbiórki odpadów                   

w Jeziorach Małych, to jest wniosek na kwotę 42 milionów zł i to jest między innymi ta 

oczyszczalnia razem z punktem selektywnej zbiórki odpadów w Jeziorach Małych ma powstać na 

tej działce, którą w tej chwili, podczas uchwał będziecie Państwo, pozwolicie Państwo 

wydzierżawić na 1 rok, złożono wniosek do Programu też Rządowego Polski Ład na 

zagospodarowanie przestrzeni publicznej poprzez rewitalizację miejsca do kąpieli nad jeziorem 

Raczyńskim w Zaniemyślu na kwotę 4.443.438 zł 91 gr również do Rządowego Programu Polski 

Ład zgłoszono budowę ulicy Morelowej i Wiśniowej w Łęknie na kwotę 1.977.070 zł i 23 gr i teraz 

trzy wnioski, które złożono do Urzędu Wojewódzkiego na dofinansowanie z Programu Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, to są zadania, przebudowa ulicy Spacerowej na kwotę 744.394 i 71 gr, 

przebudowa drogi gminnej ulica Kórnicka w Śnieciskach na kwotę 636.686 zł i 72 gr , oraz budowa 

ulicy Morelowej i Wiśniowej w Łęknie na kwotę 1.977.070 zł i 23 gr, 30 lipca odebrano zadanie 

inwestycyjne - rozbudowa placu zabaw w Lubonieczku, to jest inwestycja na kwotę 18.535 zł, 

również tego samego dnia odebrano inwestycję - rewitalizacja placu zabaw Śnieciskach, która 

kosztowała, nas 27 tys. zł., także 30 lipca odebrano inwestycję - doposażenie placu zabaw                     

w miejscowości Zwola na kwotę 24.370 zł , 9 sierpnia podpisano umowę na dostawę oraz montaż 

ogrodzenia panelowego wraz z niwelację terenu dla zadania - budowa placu zabaw w rejonie ulicy 

Wawrzyniaka za kwotę 42.505 zł i 11 gr, to jest umowa podpisana z firmą PHU JARKOP                                       

z Prusinowa, 12 sierpnia dokonano odbioru końcowego zadania - rozbudowa oświetlenia ulicznego 

w miejscowości Zwola za kwotę 47.601 zł., 13 sierpnia zlecono wykonanie dokumentacji 

wykonawczej wraz z kosztorysami oraz przedmiarem robót dotyczących wykonanie izolacji 

poziomej budynku świetlicy wiejskiej w Kępie Wielkiej na kwotę 3.600 zł , zlecono również 

wykonanie przeglądów mienia komunalnego dotyczącego ochrony p-poż, na bieżąco wykonywane 

są przeglądy techniczne budynków mienia komunalnego w zakresie energetycznym, gazowym, 

kominiarskim oraz technicznym ogólnym, na bieżąco uzupełniana jest dokumentacja dotycząca 

placów zabaw, referat dokonuje bieżącej kontroli użytkowników przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie gminy, dokonano wstępnego rozeznania ofert dotyczących elektronizacji 

prowadzenia zamówień publicznych w Urzędzie Gminy w celu pełnej elektronizacji zakupów przez 

referaty, mam nadzieję, że ta elektronizacja zakupów wszystkich nastąpi już u nas Urzędzie już we 

wrześniu, referat jest w trakcie reorganizacji oraz wykorzystania nowych rozwiązań                                      

w celu usprawnienia pracy oraz lepszej obsługi mieszkańców, z dniem 14 sierpnia zakończyło 

działalność miejsce okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli przy ulicy Plażowej, w ostatnich 

dniach, w ubiegły piątek była przeprowadzona kontrola Sanepidu, która wykazała istnienie sinic, 

kąpielisko zostało zamknięte do, można powiedzieć kąpielisko, miejsce okazjonalnie 

wykorzystywane zostało zamknięte do dnia, do soboty, do godziny 18:00, bo w sobotę o godzinie 

18:00 skończyło swoją działalność, mamy również wykonane badania przez firmę Protect, która, 
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która pobrała w tym tygodniu próbki do badań w zakresie właśnie sinic i również one wykazały, że 

te sinice tam występują, myślę, że teraz po opadach deszczu ta sytuacja się poprawi, bo tak jak 

Sanepid wykonuje badania po prostu wzrokowo, sprawdza czy ta sinica po prostu występuje, 

Gmina Zaniemyśl wystąpiła z wnioskiem do przewoźników, naszych tutaj sąsiadów Gminy Śrem                    

i Środa, o dostosowanie rozkładów jazdy do potrzeb zwłaszcza młodzieży dojeżdżających do szkół 

średnich i mamy odpowiedź ze Śremu i tylko tutaj pragnę poinformować, że od 1 września 

pierwszy kurs linii nr 17, to jest linia śremska, będzie rozpoczynał się o godzinie 6:05 a nie tak jak 

dotychczas 5:50, bo jest 15 minut przesunięty, z przystanku ulicy Piłsudskiego w Śremie w związku 

z tym wszystkie, wszystkie te przystanki również będą zmienione o 15 minut, czyli ten pierwszy 

kurs ze Śremu rusza o 6:05 i teraz informacje dotyczą oświaty, w dniu 9 lipca upłynął termin 

składania ofert dotyczących postępowania na dowóz uczniów do jednostek oświatowych na terenie 

Gminy Zaniemyśl w roku szkolny 2021/22 który zakończył się unieważnieniem, z trzech złożonych 

ofert tylko jedna spełniała wymogi formalne ale jej wartość przekracza możliwości finansowe 

Gminy Zaniemyśl w związku z tym została ona, przetarg został unieważniony i 12 lipca ogłoszono 

nowy przetarg, termin składania ofert upłynął 26 lipca, w wyniku tego postępowania złożono 

również trzy oferty spośród, których wybrano najkorzystniejszą złożoną przez firmę Auto Max 

Grzegorz Szał, z którym podpisano już umowę, w okresie od 9 lipca do 23 lipca była możliwość 

składania ofert dotyczących sukcesywnej dostawy artykułów spożywczych do jednostek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, do postępowania 

przystąpiło 5 firm, z których wybrano 4 najkorzystniejsze, Piekarnia Cukiernia Łobza spółka jawna, 

Zakład Przetwórstwa Owocowo-Warzywnego w Środzie Wielkopolskiej spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, SOLMER Paulina Mazurek, Masarnia- ubojnia Janina Kleczewska 

gospodarstwo agroturystyczne Przystań Pod Różą, z wyżej wymienionymi firmami podpisano już 

umowy i teraz pewne ważne rzeczy jeżeli chodzi o wyniki egzaminów ośmioklasistów w 2021 

roku, z języka polskiego Gmina Zaniemyśl ogólnie uzyskała 63,14%, powiatowa średnia to 55,08 

czyli jesteśmy powyżej zarówno średniej powiatowej, wojewódzkiej i krajowej przy czym najlepsze 

wyniki uzyskała z języka polskiego Szkoła Podstawowa w Pigłowicach 73,47; następne Szkoła                    

w Śnieciskach 61,38 i Szkoła w Zaniemyślu 59,33, z matematyki Gmina Zaniemyśl średnio 

uzyskała wynik 40,74 niestety jest to wynik niższy zarówno od średniej powiatowej, wojewódzkiej 

i krajowej, powiatowa to 44,04; wojewódzka 45; krajowa 47 aczkolwiek Szkoła Podstawowa 

imienia Jana Pawła II w Pigłowicach również zajęła pierwsze miejsce z wynikiem 44,47 czyli 

plasowała się w tej średniej i średniej, średniej naszej powiatowej, Szkoła Podstawowa                                

w Zaniemyślu na drugim miejscu 40,2% i Szkoła Podstawowa w Śnieciskach 37,54%, z języka 

angielskiego średnia Gminy to 67,48% zarówno średnia powiatowa, wojewódzka i krajowa jest 

niższa niż ta, którą uzyskały nasze dzieci w Gminie Zaniemyśl, powiatowa to 57,31; województwo 

63% a kraj 66% przy czym znowu najlepsze wyniki uzyskała Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II 
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w Pigłowicach to jest 78,71% naprawdę bardzo, bardzo dobry wynik, drugie miejsce Szkoła 

Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego też dobry wynik 66,39 i ostatnie miejsce 

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach 55,38%, z języka niemieckiego odbył się egzamin jedynie                          

w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu tutaj średnia była 39% przy czym średnia powiatowa to 

41,88; wojewódzka 44, a krajowa 49, w lipcu w Szkole w Śnieciskach pięciu nauczycieli w ramach 

wolontariatu pełniło rolę opiekunów podczas półkolonii realizowanych przez Parafialny Zespół 

Caritas w Parafii pod wezwaniem Świętego Marcina w Śnieciskach, w których uczestniczyło                     

45 uczniów od klasy pierwszej do ósmej, zorganizowano wyjazd do Alpaków u Agi                        

w Słomkowie koło Wrześni, nowego Zoo w Poznaniu, Torunia na basen i Jump Space w Śremie, to 

tyle jeżeli chodzi o informacje ze Szkół i teraz Biblioteka Publiczna, od 1 lipca do końca sierpnia                    

w wakacyjnej akcji czytania można rozwiązywać konkursy zaproponowane dzieciom, młodzieży 

oraz dorosłych na ferie letnie, w Programie 9 różnych konkursów dla wymienionych grup 

wiekowych, w lipcu podsumowano konkurs dla dorosłych przeznaczonych do rozwiązywania na                   

2 miesiące, czyli maj-czerwiec, część 72, kolejne konkursy do odbioru są w Bibliotece, odbyło się 

kolejne spotkanie klubowiczów dyskusyjnego klubu książki w dniu 14 lipca, klub działa przy 

Bibliotece od 2019 roku a spotkania odbywają się raz w miesiącu, jeżeli ktoś ma ochotę dołączyć 

do Klubu to pewnie tutaj Pani dyrektor Biblioteki bardzo chętnie zaprasza, zaniemyska Biblioteka 

zakwalifikowała się po raz kolejny do projektu Mała Książka - Wielki Człowiek na rok szkolny 

2021/22, już jesienią Biblioteka zaprasza dzieci w wieku przedszkolnym z rocznika 2014-2017 

wraz z rodzicami do odbioru wyprawek czytelniczych, Biblioteka zaprasza wszystkich czytelników 

do głosowania w piątej edycji Bibliotecznej Róży Czytelników, inaczej mówiąc, czytelnicy głosują 

na najlepszą ich zdaniem książkę wypożyczoną z Biblioteki gminnej, jednak wybierają tę jedyną 

spośród załączonej listy 100 książek do głosowania, które cieszyły się największą poczytalnością                     

w terminie od czerwca 2020 do czerwca 2021 roku, regulamin piątej edycji Plebiscytu jest dostępny 

w pomieszczeniach Biblioteki, czas trwania głosowania od 1 sierpnia do 31 października 2021 

roku, informacje z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu w okresie od 1 lipca do 

18 sierpnia, od 2 do 25 lipca realizowane były XLII Zaniemyskie Bitwy Morskie, tegoroczna edycja 

odbyła się w formie cyklu, które trwały przez 4 weekendy lipca, w ramach Bitew zrealizowanych 

zostało 30 wydarzeń o charakterze kulturalnym, rozrywkowym, sportowym oraz skierowanych do 

dzieci, wydarzenia odbywały się w czterech lokalizacjach na terenie Zaniemyśla, podczas 

Zaniemyskich Bitew Morskich wystąpili między innymi Anita Lipnicka, kabaret Ani Mru-Mru, a 

także Czesław Mozil ,od 2 do 13 sierpnia odbywały się w Gminnym Ośrodku Kultury letnie 

warsztaty, które były podzielone na dwa turnusy, w zajęciach wzięło łącznie 55 dzieci z Gminy 

Zaniemyśl, w najbliższy piątek, 20 sierpnia o godzinie 19:00 na terenie amfiteatru odbędzie się 

zabawa taneczna, którą poprowadzi zespół Blue Stajenka, z informacji od Pana dyrektora jest to 

ukłon dla trochę starszych osób tak, żeby też wszyscy mieli, każdy mógł sobie znaleźć coś dla 
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siebie, a to ukłon dla troszeczkę starszych i tutaj jeszcze powiem, że 5 września bieżącego roku, w 

niedzielę, zapraszamy o godzinie 15:00 na mszę świętą Dożynkową w Kościele pod wezwaniem 

Świętego Wawrzyńca w Zaniemyślu, tutaj bardzo proszę Panie i Panów sołtysów o przygotowanie 

wieńcy dożynkowych a po mszy zapraszamy na festyn rodzinno-sportowy przy amfiteatrze                        

w Zaniemyślu z przygotowanymi atrakcjami i koncertami, w tym dniu właśnie na amfiteatrze od 

godziny 14:00 do 18:00 można będzie zaszczepić się przeciw COVID -19, przyjedzie, przyjedzie 

miasteczko, nie miasteczko ale namiot z pracownikami szpitala średzkiego i będzie można się 

zaszczepić przeciwko COVID -19 również w tym samym czasie będzie można dokonać spisu 

powszechnego, szczepienia, te dodatkowe szczepienia są organizowane przez Ochotniczą Straż 

Pożarną w Zaniemyślu, akcja szczepień przeciw COVID -19 właśnie organizowana poprzez OSP 

Zaniemyśl będzie również 28 sierpnia, w sobotę, przy Szkole Podstawowej w Śnieciskach, w tym 

dniu również będzie można dokonać spisu w punkcie Narodowego Spisu Powszechnego, nasi 

rachmistrzowie będą tutaj od 10:00 do 13:00 i również od 10:00 do 13:00 w Śnieciskach będzie 

można również skorzystać z punktu szczepień przeciwko COVID -19 i teraz Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Zaniemyślu, w okresie międzysesyjnym Zakład Gospodarki Komunalnej zakończył 

budowę nowego odcinka sieci wodociągowej o długości 280 mb i wykonał nowe przyłącze 

wodociągowe do 12 odbiorców wody z tej sieci w miejscowości Czarnotki, to jest zadanie związane 

z przygotowaniem się do wykonania drogi, do hydroforni, która ma nastąpić, które pracę mają przy 

tej drodze rozpocząć się w połowie września, w dniu 21 lipca spółka otrzymała decyzję od 

dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu Państwowego Gospodarstwa 

Wodnego Wody Polskie o zatwierdzeniu taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na okres 3 lat na terenie gminy Zaniemyśl, spółka usuwała awarię na sieci 

wodociągowej w miejscowości Pigłowice, usunięto awarie na przepompowni ścieków w ulicy 

Dąbrowskiej w miejscowości Zwola, wykonano 3 przyłącza wodociągowe na zlecenie 

mieszkańców gminy Zaniemyśl ponadto spółka jak zwykle zajmowała się koszeniem trawy, 

zbieraniem śmieci czy naprawą powierzchni asfaltowych w drogach gminnych, na Hali 

Widowiskowo-Sportowej w dniu 15 lipca odbył się przegląd końcowy obiektu przed końcem 

gwarancji, wszelkie usterki mają zostać usunięte zgodnie z ustaleniami do końca sierpnia, również 

pragnę poinformować, że w dniu 11 lipca otrzymaliśmy ekspertyzę dotyczącą pokrycia dachu Hali 

Widowiskowo-Sportowej, wykonała ją, wykonała ją biegła sądowa Pani magister inżynier 

Katarzyna Wiśniewska oraz Pan magister inżynier Robert Ritter i może tak po krótce co analiza 

wykazała, wykazała błędy wykonawcze pokrycia dachowego, podczas oględzin stwierdzono liczne 

błędy wykonania pokrycia dachowego między innymi wysokość wyłożenia pokrycia dachowego na 

ściany, sposób mocowania wywiniętego pokrycia na ściany, brak wykonania okapnika przy 

połączeniu, mocowanie papy wierzchniego krycia bezpośrednio do obróbek, powielanie łączeń 

elementów w jednym miejscu, powstawanie purchawek na papie, zaopatrzenie szczelin 
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dylatacyjnych, przejścia instalacji technicznej przez izolacje, obrobienie attyk i murków ogniowych 

przy małych wyniesieniach, nieprawidłowe zaginanie papy na wywinięciach, odprowadzenie wody 

z zadaszenia za Halą, tak, że jest tutaj wiele, wiele usterek i jakie są wnioski może to chyba 

najważniejsze, jakie są wnioski, że praktycznie te wszystkie dachy mniejsze oprócz tej, które się 

znajduje na, nad samą, nad samym boiskiem czyli łącznik ze Szkołą Podstawową dach przy, dach 

nad trybunami, czy tutaj nad szatniami wymaga już nie naprawy tylko po prostu wymiany i co 

należy zrobić na tych dachach, całkowite usunięcie pokrycia dachowego, usunięcie obróbek, 

podcięcie izolacji cieplnej na ścianach obiektów wyższych, wykonanie przeciw spadków w obrębie 

dachów, ułożenie kompletnego pokrycia dachowego i uzupełnienie izolacji cieplnej, ten, koszty 

wykonania nowego pokrycia dachowego oszacowano na 158.867,62 zł netto czyli brutto to będzie 

w okolicach 200.000,00 zł na dzień dzisiejszy, teraz do czego w trakcie analizy wszystkich umów i 

dokumentów, które znajdują się w zasobach Urzędu Gminy, do czego doszliśmy, zgodnie z umową 

zawartą 29 kwietnia 2014 roku między Gminą Zaniemyśl a Przedsiębiorstwem Kompleksowej 

Obsługi Budownictwa Wegner Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością gwarancja jakości na 

wykonane roboty została Gminie udzielana na okres 60 miesięcy, to jest mniej więcej do końca 

sierpnia 2021 roku, dla zabezpieczenia należytego wykonania umowy tytułem kaucji gwarancyjnej 

wykonawca wniósł zabezpieczenie w formie gwarancji ubezpieczeniowej o wartości 681.650 zł i 60 

gr, gwarancja ubezpieczeniowa w tej kwocie obowiązywała do dnia podpisania protokołu 

końcowego, nie dłużej niż do 29 września 2016 roku, po tej dacie następował zwrot 70% 

wymienionej kwoty co oznacza, że została ona umniejszona do kwoty 211.506 zł i 18 gr to jest 

uwzględniając, uwzględniając zwiększanie aneksem, do tej kwoty gwarant Towarzystwo 

Ubezpieczeniowe Euler Hermes SA zobowiązał się nieodwołalnie i bez stawiania warunków poza 

przewidzianymi w dokumencie gwarancji do zapłaty na rzecz beneficjenta to jest Gminy Zaniemyśl 

równowartości kosztów usunięcia wad i lub usterek z tytułu nie usunięcia lub niewłaściwego 

usunięcia wad fizycznych lub usterek powstałych w przedmiocie umowy w okresie ważności 

gwarancji po dokonaniu odbioru końcowego i nie usuniętych przez zobowiązanego, gwarancja 

należytego wykonania prac i właściwego usunięcia wad i usterek udzielona przez firmę 

ubezpieczeniową obowiązywała do dnia 15 września 2019 roku, więc w momencie gdy Komisja 

Rewizyjna, 25 września 2019 roku, zaczęła kontrolę Hali obiekt już tej gwarancji nie posiadał, 

zostaliśmy wszyscy wprowadzeni w błąd a zapewnienie Pana Wójta, że w każdej chwili można 

uruchomić Fundusz Gwarancyjny nie miało żadnego pokrycia w dokumentach i stanie faktycznym, 

mieliśmy czekać do końca gwarancji, żeby usunąć z funduszu gwarancyjnego wszystkie wady ale 

tego zabezpieczenia już nie było, bo wygasło z upływem 15 września 2019 roku chciałam, 

powiedzieć, że dach cały czas cieknie, po opadach pojawiają się nowe zacieki, po tych ostatnich, 

poniedziałkowych, może nie tak mocnych, również one nastąpiły, w związku z faktem, że nie ma 

już funduszu gwarancyjnego Urząd Gminy podjął inne działania mające na celu usunięcia wady 
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dachu, wykonana została ekspertyza, zgłoszona została formalnie reklamacja i naliczona została 

kara umowna, jak skończy się sprawa dachu Hali, zgodnie z ekspertyzą dachy na łączniku, 

trybunach i szatni muszą zostać wymienione, nie nadają się po prostu do naprawy, dokładanie 

kolejnych warstw papy oraz punktowe klejenie nie przynosi pożądanego efektu, jest świetle 

posiadanej wiedzy bezcelowe, a patrząc na to co stało się z obiektem w Poznaniu po intensywnych 

opadach dokładanie warstw papy, zwiększanie obciążenia, które jest nieprzeliczone to nie ma 

najmniejszego sensu a wręcz przeciwnie może grozić jakimś poważnymi konsekwencjami, to 

chciałam tylko powiedzieć, w tej chwili z tego co zostało nam przekazane pojawiła się firma 

Wegner na Hali, w czasie tych oględzin 15 lipca jeszcze zostało wskazanych wiele takich 

mniejszych usterek one są w tej chwili naprawiane, firma Wegner analizuje ekspertyzę i będziemy 

dalej czekać na, już ruch jest o stanie po stronie Wegnera i naprawy wadliwego, wadliwego dachu, 

jeżeli macie Państwo w tej kwestii jakieś pytania to, to bardzo proszę, jest Pani mecenas, która 

zajmuje się tą sprawą, pewnie lepiej to wytłumaczy, zawiłości prawne tej sprawy, pewnie lepiej 

wytłumaczy niż ja, a w każdym bądź razie pewnie czeka nas przeprawa, dziękuję bardzo jeżeli są 

pytanie to 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Pani Wójt za informację, czy są 

pytanie do przedstawionej informacji, proszę bardzo radny Tomasz Grabowski 

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję bardzo, bardziej nie pytanie tylko sugestia, jeżeli mamy 

szczepienia w tej chwili zaplanowane przez Straż Pożarną to warto było to na stronie internetowej 

Gminy powiesić tak, żeby też większa, większa, większa ilość ludności też o tym wiedziała, bo tak 

na pewno nagłośnienie tego skutkuje tym, że więcej osób się zaszczepi przed następną falą 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, tak już jest przygotowana informacja, ona się, pewnie może już 

nawet jutro ukaże, poprosimy również naszych miejscowych Proboszczów o udzielenie takiej 

informacji podczas, podczas mszy świętych, to również skutkuje podniesieniem frekwencji, miejmy 

nadzieję, że również ta impreza rekreacyjno-sportowa, rodzinno-sportowa, która będzie się 

odbywała w trakcie naszych dożynek również spowoduje to, że większa, większa część naszej 

populacji gminnej, a może i sąsiedzi również będą chcieli podjąć szczepienie 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę bardzo teraz radny Biskup Bartosz 

Radny Bartosz Biskup, dziękuję Panie Przewodniczący, Panie Przewodniczący, Pani Wójt, 

Wysoka Rado, Szanowni Państwo, ja dwa słowa tylko w temacie Hali, w temacie dachu, ponieważ 

nie potrafię oprzeć się wrażeniu, że postanowiono sobie z Komisji Rewizyjnej zażartować, 

przynajmniej w zakresie tej kontroli kiedy my się spotkaliśmy 29, bodajże, czy 25 września było 
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już po gwarancji, cały czas wmawiano nam, że ta gwarancja obowiązuje, podjęliśmy naprawdę 

ciężką pracę, byliśmy naprawdę sumienni w tym wszystkim, a okazuje się dzisiaj, że ta nasza 

robota była bezcelowa ponieważ ona niczego nie wniosła, bezcelowe były kolejne spotkania 

Komisji Rewizyjnej, prośby o spotkanie z Radą Nadzorczą, tutaj grudniowe spotkanie, które 

skończyło się tym, że mnie straszono postawieniem jakiś zarzutów czy zgłoszeń do Prokuratury, 

tak, że ja mam tylko jedno pytanie, nie wiem kto udzieli mi na nie odpowiedzi, dlaczego nikt                           

z pracowników, którzy na pewno posiadali wiedzę, bo ja nie wierzę, że tylko Pan Urbas podpisywał 

się pod tą umową i, i znał jej warunki, dlaczego nikt przez ten czas nas nie poinformował o tym, że 

tej gwarancji już nie ma, dlaczego ten fakt był przed nami zatajany, co to miało na celu, nie wiem, 

już kilkakrotnie na tej sali rozmawialiśmy o tej współpracy na linii Urząd - Rada o tym, że wobec 

szefa pozostaje się lojalnym do końca, natomiast tutaj chodzi o kwestie bezpieczeństwa 

użytkowników tej Hali, bezpieczeństwa dzieci, które każdego dnia na tej Hali mają zajęcia, a ta 

Hala stała się obiektem rozgrywki jakiejś między prawdopodobnie już byłym Panem Wójtem                         

a nami, zostaliśmy wprowadzenie w błąd, a mogło dojść do tragedii, tak jak Pani Wójt przytoczyła 

przykład Poznania i Osiedla Pod Lipami tylko i wyłącznie dzięki tam szybkiej reakcji Pani dyrektor 

nie doszło do tragedii, nie wiadomo co mogło się stać przez ten czas kiedy kolejne ulewy 

powodowały zacieki, gdzie te kasetony spadały, a do dnia dzisiejszego ten temat nie został jakoś 

specjalnie posunięty do przodu, teraz czekają nas obciążenia finansowe, potyczka w Sądzie i ja 

mam ogromny żal naprawdę do osób, które miały tą wiedzę, a które się z nami nie podzieliły, 

dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy są jeszcze pytania do 

przedstawionej informacji, nie ma, w takim razie dziękuję Pani Wójt 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ja również dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, chciałem jeszcze przeprosić mieszkańców, 

którzy obserwują obrady sesji w Internecie, bo rozpoczęliśmy z opóźnieniem, opóźnienie wynikło 

stąd, że mieliśmy przed, tuż przed sesją, Komisję wspólną Rady i omawianie projektów uchwał 

trochę się przeciągnęło stąd to opóźnienie, przechodzimy do kolejnego punktu, to jest punkt 

czwarty, interpelacje i zapytania radnych  

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, proszę Panią Kamilę Kołacką, radną 

Radna Kamila Kołacka, dziękuję ja mam przygotowane na dzisiaj dwie interpretacje, pierwsza 

interpelacja w sprawie ustalania opłat za ścieki dowożone do oczyszczalni ścieków oraz 
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informowania mieszkańców o podejmowanych działaniach, w związku z procedurą wprowadzenia 

podwyżek wywozu nieczystości dowożonych do gminnej oczyszczalni ścieków na okoliczność 

prowadzenia prac proszę o udzielenie odpowiedzi i wyjaśnień na następujące pytania, kiedy 

dokonano przeglądu serwisowego oczyszczalni ścieków w Jeziorach Małych, czy dla oczyszczalni 

ścieków przygotowano plany, jaka jest procedura ustalania i zatwierdzania ceny odbioru 

nieczystości dostarczanych przez mieszkańców do gminnej oczyszczalni ścieków, z jaką 

częstotliwością można wprowadzać podwyżki za odbierane ścieki i z jakim wyprzedzeniem 

czasowym, dlaczego Rada Gminy nie ustala tej podwyżki, czy była ona uzgodniona z organami 

zewnętrznymi, czy jest zgodna z obowiązującym Regulaminem dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków, czy ustalenie tak zróżnicowanej ceny odbioru nieczystości jest zgodne z prawem i nie 

stanowi dyskryminacji cenowej odbiorców przy realizacji zadania własnego gminy jakim jest 

usuwanie i oczyszczanie ścieków komunalnych, gospodarstwa domowe bez dostępu sieci 

kanalizacyjnej za 1 m3 ścieków płacą stawkę trzykrotnie wyższą niż gospodarstwa domowe 

podłączone do sieci kanalizacyjnej, jednocześnie pragnę wyrazić swoje niezadowolenie wobec 

rozpatrzenia pisma mieszkańców i brak merytorycznych odpowiedzi adresatów, informacje 

umieszczone na Facebooku przez ZGK zaraz po wpłynięciu pisma, a przed udzieleniem oficjalnej 

odpowiedzi ośmieszają instytucje samorządowe, taka informacja winna wyprzedzać podejmowane 

przez ZGK działania, a nie stanowić jedynego rozwiązania powstałego problemu, ponadto 

sugerowanie mieszkańcom, aby zawierali umowy z firmami asenizacyjnym, które posiadają 

koncesję na wywóz bezpośrednio do oczyszczalni ścieków w Środzie Wielkopolskiej, co może 

spowodować obniżenie kosztów, stanowi przejaw bezradności, wróżenia z fusów i braku 

umiejętności kreatywnego rozwiązywania problemu, ochrona mieszkańców obejmuje również 

ochronę drobnych przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą na terenie gminy, jest to 

tym bardziej zasadne gdy ZGK nie jest w stanie wypełnić ustawowego zadania gminy, jest pierwsza 

interpelacja i druga, króciutka, w sprawie informowania o organizacji zebrań przez Urząd Gminy 

Zaniemyśl, ta interpretacja spowodowana brakiem informacji o zebraniu, które miało miejsce 

właśnie w Czarnotkach, zwracam się z wnioskiem o przyjęcie zasady każdorazowego informowania 

radnych przez pracownika Urzędu o zwoływanych i organizowanych przez Urząd Gminy 

zebraniach wiejskich i innych zebraniach tematycznych, jako radna reprezentująca mieszkańców 

mojego okręgu i gminy Zaniemyśl chciałabym mieć zapewnioną możliwość uczestniczenia we 

wszystkich zebraniach w celu aktywnego i świadomego reprezentowania społeczności lokalnej                    

w strukturach samorządowych, dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, przechodzimy do kolejnego 

punktu, odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
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5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w tym punkcie nie było na poprzedniej sesji 

interpretacji, w związku z tym punkt jest wyczerpany, przechodzimy do punktu szóstego, podjęcie 

uchwał 

6. Podjęcie uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl przedstawił Pan 

Marcin Kropiński, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania ewentualnie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał się                              

z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości 

rolnej, stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej  

Mieloch 

Uchwała nr XXXVI/234/2021 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

2) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl przedstawił Pan 

Marcin Kropiński, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu, 

nie ma, w takim razie jeszcze zapytam, czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał się                                        

z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, przystępujemy do głosowania 
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uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości rolnej, stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej  

Mieloch 

Uchwała nr XXXVI/235/2021 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu 

uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał się przedstawionym projektem 

uchwały, nie widzę, w takim razie przystępujemy do głosowania 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej 

Mieloch 

Uchwała nr XXXVI/236/2021 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 
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4) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytania do przedstawionego projektu 

uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem 

uchwały, nie widzę, przystępujemy do głosowania 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej 

Mieloch 

Uchwała nr XXXVI/237/2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

5) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl przedstawił 

radny Bartosz Biskup, Przewodniczący Komisji rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa radnych chciałbym wnieść 

jakieś zmiany do przedstawionego planu pracy Komisji Rewizyjnej, nie widzę, czy ktoś Państwa 

radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o 

podłączenie głosowania 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, 

Kamila Kołacka, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (5) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej  

Mieloch 

Uchwała nr XXXVI/238/2021 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w tym momencie uchwały, żeśmy wyczerpali, 

przechodzimy do punktu 7, wolne głosy i wnioski 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, poproszę Panią radną Kamilę Kołacką                           

o zabranie głosu 

Radna Kamila Kołacka, dziękuję bardzo, Szanowni Państwo oprócz tych mobilnych punktów 

szczepień, o których już  w informacjach mówiła Pani Wójt powiem jeszcze tylko, że na bieżąco, 

kto chętny, może się zaszczepić w przychodni naszej tutaj Proximus, dziękuję 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ale o tym również powiedziałam 

Radna Kamila Kołacka, a to nie słyszałam 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, było w informacji tak, dziękujemy za 

przypomnienie, bo szczepienia są bardzo ważne i też apel do wszystkich naszych mieszkańców, 

którzy nas obserwują, do Państwa sołtysów, żeby propagować te szczepienia, wtedy będziemy 

bezpieczniejsi, dziękuję bardzo, czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos, to może jeszcze 

ja, dzisiaj byłem w miejscowości Łękno na osiedlu Przedwiośnie i tam gromadzone są wielko 

gabaryty, z tego co wiem to teraz wielko gabaryty odbierane są dwa razy w roku, jest tam już taka 

sterta a następny odbiór ma być podobno w listopadzie, chyba tak, i pracownicy tej spółdzielni też                   

i mieszkańcy pytają się co można z tym zrobić, czy możemy zmienić coś w naszym Regulaminie, 

żeby odbierać to częściej, po prostu, bo tam nawet twierdzą, że dowożone są wielko gabaryty                         

z Zaniemyśla, to nie jest teren ogrodzony i mieszkańcy widzą, że przychodzą, przywożą te wielko 

gabaryty obcy ludzie, nie mieszkający na tym osiedlu, dziękuję bardzo 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, idealnym, rozwiązaniem jest PSZOK, po zmianie Regulaminu 

mamy teraz odbiór wielko gabarytów dwa razy w roku i tak naprawdę rzecz biorąc jeżeli chce ktoś 

oddać wielko gabaryty musiałby sobie dodatkowo prywatnie zamówić odbiór, w tej chwili, przy 
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takim rozwiązaniu jakie mamy w tej chwili, tutaj jest chyba apel do właściciela gruntu, na którym 

jest zrobiony teraz, to wysypisko, bo można powiedzieć, że to jest nielegalne wysypisko, żeby 

pilnował tego gruntu, bo no to jest niezgodne z prawem, gromadzenie, to jest, można powiedzieć                  

w tej chwili dzikie wysypisko, to jest oznaczone tablicą, że tam zbiera się te odpady wielko 

gabarytowe i mieszkańcy po prostu w bloku jak nie mają gdzie tego trzymać to przynoszą w to 

miejsce, to na tej zasadzie to się odbywa, mieszkańcy, mieszkańcy tego osiedla mają, jest to dla 

nich możliwość aczkolwiek nie jest ogrodzony i stanowi w tej chwili wysypisko wielko gabarytów, 

tak rozumiem, dobrze rozumiem 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, tak to można powiedzieć, tak to wygląda 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, w takim wypadku właściciel powinien jakieś środki 

przedsięwziąć, żeby to ogrodzić, i żeby nie były tam podrzucane inne, inne gabaryty tylko gabaryty, 

które są własnością mieszkańców i wtedy mogą sobie przeczekać do, do odbioru, więc tutaj by 

trzeba było, pierwsze, a jeżeli inaczej no to w tej chwili należy po prostu wynająć prywatnie, 

zapłacić za wywóz tych wielko gabarytów, gdyby się chciało pozbyć tych, tych urządzeń wcześniej 

niż Gmina to oferuje 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, rozumiem, dziękuję za informację, czy ktoś 

jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos, nie widzę 

8. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam XXXVI sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Jerzy Grześkowiak 

 

   

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


